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Η ΕΟΚ χρηματοδότησε 
προσφάτως ένα πρό

γραμμα για την επιμόρφωση 
σπουδαστών ελευθέρων σπον
δών. Οι σπουδαστές που θα 
παρακολουθούσαν το πρό
γραμμα όχι μόνον θα ελάμβα- 
ναν ειδικό πιστοποιητικό 
(προφανώς πιο χρήσιμο από το 
χαρτί που θα έπαιρναν από τις 
σχολές τους), αλλά θα αμείβο
νταν κιόλας! Οι υποψήφιοι, 
συνεπώς, ήταν δεκάδες, από 
τους οποίους θα επελέγοντο με 
προφορικό διαγωνισμό μόνον 
15. Τ ελικώςο διαγωνισμός ανε- 
βλήθη -  και ξέρετε γιατί; Επει
δή κανένας από τους υποψη
φίους δεν γνώριζε ποιος είναι ο 
πρόεδρος της Ευρωπαϊκής 
Επιτροπής, ενώ ελάχιστοι 
ήσαν αυτοί που γνώριζαν πό- 
σεςχώρες είναι μέλη της Κοινό
τητας -  όλοι δε αγνοούσαν το 
όνομα του έλληνα υφυπουργού 
αρμοδίου για θέματα της ΕΟΚ. 
Φαντασθείτε την έκπληξη των 
εξεταστών όταν ρώτησαν τους 
υποψηφίους ποιος είναι ο 
πρόεδρος της Κομισιόν και ει- 
σέπραξαν την ακόλουθη απά
ντηση: «Ο... χ.Λυσαρίδης»(\). 
Ό ταν ρωτήθηκαν ποιος είναι ο 
επίτροπος της χώρας μας στην 
Κοινότητα, απήντησαν «Ο... χ. 
Γιάννακας» για να διορθώ
σουν αμέσως: «Ο... Παπαγιαν- 
νάχης»! Και μη χειρότερα...

★

Σ ΑΣ ενημέρωσα στο προη
γούμενο φύλλο για τα 

αναδρομικά που θα λάβουν οι 
βουλευτές λόγω των αλυσιδω
τών αντιδράσεων που προε- 
κλήθησαν από την εξομοίωση 
των δικαστικών με τους ια
τρούς διευθυντές του ΕΣΥ, κα
τόπιν αποφάσεωςτου Συμβου
λίου της Επικράτειας. Μαθαί
νω, λοιπόν, ότι κάποια... προ- 
βληματάκια προέκυψαν από τη 
δημοσιοποίηση του θέματος 
και δεν αποκλείεται και η περί
πτωση χρονικής μεταθέσεως 
της εν λόγω αποζημιώσεως. 
Επειδή όμως δεν έχω αυτή τη 
στιγμή επίσημα έγγραφα στα 
χέρια μου, δεν θα ήθελα να 
επεκταθώ επί του θέματος. Πά
ντως επιφυλάττομαι να σας 
ενημερώσω «εν ευθέτω χρό- 
νω».

★

Π ΟΙΟΣ είπε ότι οι Ιταλοί 
θα διευθύνουν την 

ΑΓΕΤ - Ηρακλής από τη Ραβέ- 
να; Ο κ. Λορέντσο Παντσαβόλ- 

'  τα, πρόεδρος της Οβίεεείηιζζί, 
ετοιμάζεται να εγκατασταθεί 
μονίμως στην Αθήνα και να 
διευθύνει «επιτόπου» τον γίγα
ντα της ελληνικής τσιμεντοβιο
μηχανίας.

Ο κ. Παντσαβόλτα είναι και 
ο μόνος σίγουρος νεο-εισερχό- 
μενος στη διοίκηση της ΑΓΕΤ, 
αφού όλα τα άλλα ονόματα -  
επιλογής της Εθνικής Τραπέ- 
ζης και του ΟΑΕ -  παίζονται.

Ο εν λόγω Ιταλός απεκάλυψε 
την πρόθεσή του να μετακομί
σει στην Αθήνα αργά το βράδι 
της Παρασκευής, κατά τη 
διάρκεια δείπνου σε κέντρο στο 
Κολωνάκι.

Εξάλλου, αρκετή συζήτηση 
έγινε τις τελευταίες ημέρες για 
τις εγγυητικές επιστολές που 
έλαβαν οι δύο εταίροι της κοι
νοπραξίας και τις οποίες κατέ
θεσαν στον πωλητή ΟΑΕ. Οι 
εγγυητικές επιστολές και των 
δύο εταίρων «προήλθαν» από

Α ΛΛΑΓΕΣ, πολλές και σημαντι
κές, στα γραφεία Τύπου εξωτερι

κού αυτή τη ν εβδομάδα, με απόφαση του 
καθ’ ύλην αρμοδίου γεν. γραμματέως 
Τύπου και Πληροφοριών κ. Βασ. Μαγ- 
γίνα.

Σύμφωνα με πληροφορίες, πρόκειται 
να κλείσει το γραφείο Τύπου Μονάχου, 
ο προϊστάμενος του οποίου κ. Αβραάμ 
ανακαλείται στην Αθήνα, όπως και το 
υπόλοιπο προσωπικό του γραφείου. Η 
απόφαση για το κλείσιμο του γραφείου 
ελήφθη έπειτα από τη διαπίστωση ότι 
είναι επαρκή για τη Γερμανία τα γρα- 
φείαΤύπου στη Βόννη καιτο Αμβούργο.

Πάντα κατά τις ίδιες πληροφορίες, στις 
προθέσεις της ΓΓΤΠ είναι να ιδρυθεί 
γραφείο Τύπου στο Βερολίνο.

Πάντως εντός της εβδομάδος 
αναγγέλλεται η επαναλειτουργία δύο 
ακόμη γραφείων Τύπου, σε ισάριθμες 
ευρωπαϊκές πρωτεύουσες: πρόκειται 
για τα γραφεία Τύπου Στοκχόλμης 
Σουηδίας και Πράγας Τσεχοσλοβακίας. 
Τα γραφεία αυτά είχαν αναστείλει τη 
λειτουργία τους με απόφαση της κυβερ- 
νήσεως της ΝΔ (ήταν μία από τις πρώτες 
αποφάσεις της...), αλλά τώρα κρίθηκε 
ότι για λόγους εθνικούς είναι επιβεβλη
μένη η επαναλειτουργία τους...

Οι αλλαγές όμως που δρομολόγησε ο 
κ. Μ αγγίναςδεν σταματούν εδώ: μειώ
νεται σε σημαντικό ποσοστό το προσω
πικό μιας σειράς γραφείων Τύπου εξω
τερικού, όπως του Κάιρου, της Δαμα
σκού κλπ. Πρόκειται ίσως για τις πλέον 
επώδυνες των αποφάσεων, δεδομένου 
ότι εκείνος που τις παίρνει, και εν προ- 
κειμένω ο κ. Μαγγίνας, δέχεται πλήθος 
πιέσεων από κομματικούς παράγοντες 
πάσης φύσεως και βεληνεκούς, οι οποίοι 
κάποιους «βόλεψαν» εκεί. Καιτους «βό
λεψαν» για να μείνουν... όχι να... επι- 
ατρέψονν!. .Είμαι πολύ περίεργος να δω 
αν θα υλοποιηθούν τελικώς αυτές οι 
αποφάσεις...

την ίδια τράπεζα, την τράπεζα 
Instituto Bancario San Paolo di 
Torino, της οποίας σημαντικό 
πακέτο των μετοχών απέκτησε 
πρόσφατα ο όμιλος Ferruzzi, 
μέλος του οποίου είναι και η 
Calcestruzzi.

★

Κ ΑΘΥΣΤΕΡΗΜΕΝΟ, 
αλλά καλό... Διάλεξη 

στο Πανεπιστήμιο Κολούμπια 
των Ηνωμένων Πολιτειών έδω
σε ο βουλευτής του ΠαΣοΚ κ. 
Κ. Σκανδαλίδης, κατά την 
πρόσφατη επίσκεψή του εκεί, 
και το θέμα στο ΠαΣοΚ είναι... 
πώς τα κατάφερε, δεδομένου 
ότι ουδείς εκ των μεγαλοπασό- 
κων το έχει καταφέρει ως τώ
ρα...

Η ουσία πάντως είναι ότι πή
γε και μίλησε, σε ένα ακροατή
ριο το οποίο αποτελείτο από 
φοιτητές. Η έκπληξή του ήταν 
μεγάλη, όταν διαπίστωσε ότι 
μεταξύ των ακροατών του ήταν 
και δύο Έλληνες: η δεσποινίς 
ΜαριλέναΣημίτη του Κωνστα
ντίνου και ο κ. Δημήτριος Κου- 
τσόγιωργας του Μένιου.

Η δεσποινίς Σημίτη τού υπέ
βαλε και ερώτηση. Θέλετε να 
μάθετε το θέμα της ερωτήσεως; 
Α ν η συναίνεση που επιτεύχθη
κε στα εθνικά θέματα μπορεί να 
επιτευχθεί και σε άλλα μεγάλα 
προβλήματα όπως η οικονο
μία, η κοινωνία κλπ.

★

Ε ΝΑ εξαδελφάκι στην 
Αριστερά απέκτησε το 

«Φιλελεύθερο Φόρουμ» του κ. 
Α. Ανδριανόπουλου. Οι αιρε
τικοί του Συνασπισμού, οι κκ. 
Μιχ. Παπαγιαννάκης, Γ. Πα- 
παπέτρου και θαν. Γεωργακό- 
πουλος, μαζί με άλλα εκατό 
στελέχη, ίδρυσαν το δικό τους 
«Φόρουμ» για μια «Ριζοσπα
στική Ομάδα του Συνασπι
σμού». Πάντως, έδωσαν ένα 
στίγμα πρωτοτυπίας: τις προ
γραμματικές τους θέσεις τις 
συγγράφουν κατάτμήματαανά 
εβδομάδα. Έτσι, η υπόθεση 
έχει σασπένς. Οι όποιοι ενδια
φερόμενοι θα πρέπει να περι- 
μένουνγιανασυλλέξουνόλατα 
τεμάχια του παζλ των εκτιμή
σεων και αναλύσεών τους. Τώ

ρα, αν το σασπένς τούς δίνει 
«αγοραστικό κοινό» ή όχι, εί
ναι ένα ερώτημα που μάλλον 
στην Αριστερά έχει πλέον εύ
κολη απάντηση.

★

Μ ΟΛΙΣ το απόγευμα της 
Παρασκευής κατόρθω

σαν να συνεννοηθούν τα ανώ
τατα στελέχη του Συνασπισμού 
για το ποιος θα ήταν ο εισηγη
τής στη συνεδρίαση της Κεντρι
κής Πολιτικής Επιτροπής που 
ξεκίνησε χθεςΣάββατο, ενωρίς 
το πρωί! Τελικά ο κ. Π'. Λαφα- 
ζάνης ανέλαβε να παρουσιάσει 
εκ μέρους της Πολιτικής Γραμ- 
ματείας το τελικό κείμενο των 
«Προσυνεδριακών θέσεων». 
Το πρόβλημα ανέκυψε διότι ο 
κ. Μ. Ανδρουλάκης. εισηγητής 
του ίδιου θέματος στην προη
γούμενη συνεδρίαση, προτίμη
σε (και ορθώς) αυτό το Σαββα
τοκύριακο να βρίσκεται στη 
Νέα Υόρκη ως θεατής της πα- 
ρελάσεως των ομογενών. Πριν

φύγει όμως διεμήνυσε στα άλλα 
μέλη της Πολιτικής Γραμμα- 
τείας-καθ’ όσα λένε κάποιοι εκ 
των συνομιλητών του -  ότι κα
ταλληλότερος για τον ρόλο του 
εισηγητού εν τη απουσία του θα 
ήταν ο κ. I. Βούλγαρης, επίσης 
μέλος της επιτροπής που επε
ξεργάστηκε τις «θέσεις».

I ΑΝΤΙΡΡΗΣΕΙΣ που
εξεφράσθησαν όμως για 

το πρόσωπο του κ. Βούλγαρη, 
κυρίως από τα στελέχη του κόμ
ματός του, της ΕΑΡ, απεδεί- 
χθησαν επαρκώς αποτελεσμα
τικές ώστε τελικώς να προταθεί 
η ανάληψη της σχετικής ευθύ
νης στον κ. Λαφαζάνη. Ο τε
λευταίος όμως είχε διατυπώσει 
κατά τις συνεδριάσεις της επι
τροπής ουσιώδεις αντιρρήσεις 
για το περιεχόμενο των «θέ
σεων», για τις οποίες επιθυ
μούσε να έχουν «πιο αριστερό 
προσανατολισμό και να επιμέ
νουν περισσότερο στα θέματα 
της σοσιαλιστικής προοπτι
κής». Τελικώς όμως η διασφά

λιση των όποιων ρακών έχουν 
απομείνει εκ της ενότητος των 
«κινέζων» του Συνασπισμού, 
δηλαδή των εκ του ΚΚΕ προερ- 
χομένων στελεχών του, επρυ- 
τάνευσε και ανευρέθη εισηγη
τής! Αν όμως εδώ ευρέθη εγκαί
ρως (;) λύση,μια άλλη εκκρεμό
τητα έμεινε ως το Σάββατο το 
πρωί.

Ο ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ για το θέ
μα των διαδικασιών του 

Συνεδρίου, έστω και αν ήταν 
ένα από τα προκαλούντα τις 
ισχυρότερες αντιπαραθέσεις, 
δεν είχε ορισθεί ακόμη ως το 
βράδι της Παρασκευής. Ορι
σμένοι επέμεναν ότι θα ήταν ο 
κ. Δ. Καραγκουλές, τα πε
ρισσότερα όμως μέλη της Πολι
τικής Γραμματείας το διέψευ- 
δαν κατηγορηματικά. Κατά τα 
άλλα η προπαρασκευή του Συ
νεδρίου βαίνει ομαλώς...

Ο ΔΕΚΑΠΕΝΘΗΜΕ
ΡΟ που μεσολάβησε από 

την προηγούμενη συνεδρίαση 
της Κεντρικής Πολιτικής Επι
τροπής δεν υστερούσε καθόλου 
έναντι της επεισοδιακής εκεί
νης συνεδριάσεως. Σε κάθε συ
νεδρίαση της επιτροπής που εί
χε αναλάβει την επεξεργασία 
των «θέσεων» ο κ. θ .  Γεωργα- 
κόπουλος (εκπρόσωπος μιας εκ 
των ομάδων του Συνασπισμού 
υπό την ονομασία Φόρουμ) 
προσήρχετο φέρων τόμον τρο
πολογιών επί του κειμένου που 
είχεπροπαρασκευάσειοκ. Αν- 
δρουλάκης. Ο τελευταίος τις 
άκουγε προσεκτικά και εν συ
νέχεια τις τοποθετούσε σε ειδι
κό αρχείο, το οποίο έχει τη μορ
φή καλάθου αχρήστων.

Την ίδια τύχη είχαν και όσες 
τροπολογίες κατετέθησαν και 
από άλλα μέλη της ίδιας επι
τροπής. Ακόμη και ο μονίμως 
ήρεμος κ. Λαφαζάνης εκδήλω
νε ποικιλοτρόπως τον εκνευρι
σμό του. Ο κ. Ν. Κωνσταντό- 
πουλος προτίμησε απλώς να 
απόσχει της όλης διαδικασίας. 
Ο κ. Αλ. Φλαμπουράρης ανε- 
πιτυχώς προσπάθησε να δώσει 
τον επιθυμητό σ’ αυτόν «κινη
ματικό χαρακτήρα». Προφα
νώς η τύχη των τροπολογιών 
προκαλούσε τις βίαιες αντι- 
δράσειςτων εισηγητών τους, με 
αποτέλεσμα πολύωρες αντε

γκλήσεις, εις μάτην όμως. Ο κ. 
Φ. Κουβέλης πάντως ενεκάλε- 
σε αμφότερες τις πλευρές: «Οι 
“θέσεις" ως κείμενο δεν δη
μιουργούν έντονες διαφωνίες, 
εκτός αν θέλει κανείς να αναζη
τήσει τεχνητά τη διαφορετικό
ν] τά του. Ταυτόχρονα οι πρα
κτικές που έχουμε γνωρίσει εί
ναι αναπόφευκτο να δημιουρ
γούν υποψίες και καχυπο
ψίες». Εν τούτοις το τελικό συ
μπέρασμα των περισσότερων 
μελών της επιτροπής ήταν ότι 
το κείμενο εκφράζει τον κ. Αν- 
δρουλάκη και μόνον αυτόν...

Α ΝΑΛΟΓΟΥ ύφους και 
τόνου ήσαν και οι συνε

δριάσεις της επιτροπής που εί
χε αναλάβει την επεξεργασία 
του καταστατικού. Εκεί ήρωες 
ήσαν οι κκ. Ν. Χουντής και Γ. 
Παπαπέτρου. Ο δεύτερος 
προσπαθούσε να εισαγάγει 
στους κανόνες λειτουργίας του 
Συνασπισμού το δικαίωμα δη
μιουργίας οργανωμένων τά
σεων. Ο πρώτος το απέρριπτε 
χωρίς καμία διάθεση διαπραγ- 
ματεύσεως. Το τελικό αποτέλε
σμα που παρουσιάστηκε χθες 
στην Κεντρική Πολιτική Επι
τροπή χαρακτηρίζεται από 
τους υποστηρικτές του κ. Χου- 
ντή ως «στήριγμα για τη λει
τουργία του ενιαίου κόμμα
τος», από δε τους φίλους του κ. 
Παπαπέτρου ως «δείγμα αντι- 
δημοκρατικότητας». Ο κ. Λ. 
Κύρκος σχολίασε από τη δική 
του σκοπιά τις προτάσεις περί 
οργανωμένων τάσεων λέγο
ντας ότι «αποβλέπουν να δη
μιουργήσουν κόμμα μέσα στο 
κόμμα, προωθούν τον φραξιο
νισμό και την υποκατάσταση 
της επίσημης ηγεσίας». Θα έλε
γε κανείς ότι προσφάτως μόλις 
ο κ. Κύρκος είχε υποστηρίξει 
διαφορετικές απόψεις επί του 
ίδιου θέματος...

Μ ΙΑ ΠΑΡΕΑ απ’ τα πα
λιά, των κκ. Γρ. Φαρά· 

κου, Κ. Φιλίνη και Α. Τζεφρώ-
νη, όχι μόνον ξαναβρέθηκε αλ
λά και προκαλεί σαματά. Ο κ. 
Φαράκος έδωσε δείγματα του 
ανανεωμένου «δυναμισμού» 
του καβγαδίζοντας με τον κ. Π. 
Κουναλάκη, μέλος του προε
δρείου της προηγούμενης συνε- 
δριάσεως της Κεντρικής Πολι
τικής Επιτροπής. Ο διάλογος 
ήταν μάλλον απροσδόκητος:

Γ. Φαράκος: «Οι αποφάσεις 
του προεδρείου είναι αντιδη- 
μοκρατικές και “καπελώνου
νε" το σώμα...».

Π. Κουναλάκης: «Υπάρχουν 
και άλλοι ομιλητές...».

Γ.Φ.: «Τόση ώρα σηκώνω το 
χέρι μου και παριστάνεις ότι 
δεν με βλέπεις...».

Π.Κ.: «Εχεις πάρει τον λόγο 
αρκετές φορές ήδη...».

Γ.Φ.: «Ηπρακτική σου είναι 
αντιδημοκρατική...».

Π.Κ.: «Δεν δέχομαι από σέ
να, ιδιαίτερα από σένα, κατη
γορίες για “καπελώματα”...».

Α ΔΙΚΩΣ παραπονείται η πρόεδρος του Συνασπι
σμού κ. Μ. Δαμανάκη, γενικεύοντας στα προβλή

ματα ισότητος των δύο φύλων. Τουλάχιστον o OTE έχει 
κατανοήσει το ζήτημα και, εφαρμόζοντας την ισότητα, 
προσλαμβάνει καιγυναίκεςμετην ειδικότητα του... εργάτη 
- χωματουργού, για την εκσκαφή φρεατίων. Τη σημαντική 
αυτή αποκάλυψη έκαναν σε ερώτηση που κατέθεσαν στη 
Βουλή οι βουλευτές του ΠαΣοΚ κκ. Π. Κρητικός, I. 
Χαραλάμπους και Δ. Αποστολίδης, οι οποίοι για δικούς 
τους λόγους επιθυμούν να μάθουν μεταξύ άλλων τα ονόμα
τα και τους χώρους εργασίας των περί ων ο λόγος εργα
τριών.

Πάντως εγώ είμαι εις θέσιν να τους αποκαλύψω ότι ο 
αριθμός των προσλήψεων χωματουργών που αναφέρεται 
στην ερώτηση δεν είναι ακριβής, στην πραγματικότητα 
είναι πάρα πολύ μεγαλύτερος. Για την ειδικότητα του 
χωματουργού έχουν προσληφθεί το τελευταίο διάστημα ως 
«τριμηνίτες» περισσότερα από 1.900 άτομα εκατέρων των 
φύλων. Ό χ ι μόνον διά τις -  και υπαρκτές -  ανάγκες του 
Οργανισμού. Υπάρχει και έτερος σοβαρός λόγος. Απότιςό 
ως τις 10 Απριλίου διεξάγονται στον OTE οι εκλογές για 
την ανάδειξη εκπροσώπων των εργαζομένων στα όργανα 
κοινωνικοποιήσεως. Και συγκεκριμένα πρόκειται για την 
εκλογή των 3 εκπροσώπων στο διοικητικό συμβούλιο του 
OTE, 9 στην αντιπροσωπευτική συνέλευση κοινωνικού 
ελέγχου (σε απλά ελληνικά, συμβούλιο των μετόχων) και 9 
στο κεντρικό εργασιακό συμβούλιο. Αντιλαμβάνεσθε λοι
πόν ότι, εκτός της τακτοποιήσεως «δικών μας παιδιών», 
συντρέχουν και άλλοι σοβαρότατοι λόγοι, τους οποίους δεν 
μπορεί να παραβλέψει η διοίκηση του OTE, δεδομένων και 
των «κρίσιμων» αποφάσεων οι οποίες πρόκειται να λη- 
φθούν.

Δ ΕΝ «οδοιπορούν» μόνον οι υπάλ
ληλοι που διατίθενται προς απα

σχόληση στα γραφεία των κομμάτων που 
εκπροσωπούνται στη Βουλή, «οδοιπο
ρούν» και οι αστυνομικοί που τους εξα
σφαλίζουν το αδιατάρακτο της εργασια
κής τους γαλήνης. Ως εκ τούτου δεν θα 
καταβάλλεται μηνιαία αποζημίωση για 
οδοιπορικά έξοδα μόνον στους εν λόγω 
υπαλλήλους αλλά και στους αστυνομι
κούς, όπως ορίζει το εμβόλιμο άρθρο 21 
του νόμου για τη δημόσια διοίκηση που 
ψηφίσθηκε πριν από λίγες ημέρες. Η 
ευεργετική για τους περί ων ο λόγος 
αστυνομικούς ρύθμιση «κόλλησε» στο

άρθρο την τελευταία στιγμή με παρεμβά
σεις εκπροσώπων τριών πτερύγων της 
Βουλής (πλην Συνασπισμού και Οικολό- 
γων).

Προς το παρόν αδυνατώ να σας πλη
ροφορήσω για το ύψος του απαιτουμέ- 
νου κονδυλίου. Πάντως η αποζημίωση 
αυτή θα είναι ίση με το ήμισυ του κατω- 
τάτου ορίου μηνιαίων αποδοχών που 
προβλέπει κάθε φορά για τους κατόχους 
απολυτηρίου ΜΕ χωρίς προϋπηρεσία η 
συλλογική σύμβαση εργασίαςή διαιτητι
κή απόφαση για τους όρους αμοιβής και 
εργασίας του προσωπικού γραφείου των 
ιδιωτικών επιχειρήσεων και δεν θα υπό-

κειται σε ουδεμία κράτηση. Η αποζη
μίωση θα έχει και αναδρομικό χαρακτή
ρα και θα ισχύει από την ημέρα διαθέ- 
σεως κάθε υπαλλήλου ή αστυνομικού 
(από την 20.3.90 και εντεύθεν). Δύναμαι 
ωστόσο να σας πληροφορήσω περί του 
αριθμού των αστυνομικών που απασχο
λούνται στα κόμματα της Βουλής, έστω 
και κατά προσέγγισιν: στη ΝΔ, μαζί με 
τη φρουρά του Πρωθυπουργού έχουν 
διατεθεί περί τους 100 αστυνομικούς· 
στο ΠαΣοΚ περί τους 60' στον Συνασπι
σμό 14 και στο ΚΚΕ 10. Νεότερα προσε
χώς -  και ας λένε ότι «ασθενής και οδοι
πόρος αμαρτίαν ουκ έχει».

ΒΗΜΑτοδότης και στην τελευταία σελίδα

Η συνέχεια ήταν λιγότερο 
πολιτικού περιεχομένου, πά
ντως κράτησε περίπου δέκα λε
πτά.

Εκτοτε η τριάδα όχι μόνον 
δεν «ηρέμησε» αλλά επιπρο- 
σθέτως ηγείται και ιδιαιτέρας 
ομάδος εντός του Συνασπι
σμού, με προεξάρχοντα πρό
σωπα τους κκ. θ . Μαργαρίτη, 
Δ. Χατζησωκράτη, Μπ. Λυ· 
κούόη κ.ά.


